
Title (en)
Turbomachine stator segment assembly

Title (de)
Anordnung von Statorsegmenten in einer Turbomaschine

Title (fr)
Assemblage de secteurs d'un distributeur dans une turbomachine

Publication
EP 1293643 A1 20030319 (FR)

Application
EP 02292230 A 20020912

Priority
FR 0111830 A 20010913

Abstract (en)
The assembly system for distributor sectors (20) to a gas turbine housing uses a movable flange (30) with a hook (32) fitted between collars (22,
23) on the sectors. The flange and housing have flat faces (31) positioned against one another in an axial direction, and the fixings are in the form of
studs (37) that pass radially through the housing and hold the flange against the housing. The hook has a conical outer surface, at least in a central
section passing under the curved edge of a collar.

Abstract (fr)
Les crochets (32) de retenue d'une bride (22) de secteurs de redresseur (20), porteurs d'aubes fixes dans une turbomachine, sont avantageusement
placés sur un flasque (30) distinct du carter (21) mais assemblé à lui. Ainsi, ces crochets ne constituent plus des points faibles du carter comme
quand ils étaient d'un tenant avec lui, le montage des secteurs (20) est facilité, et l'assemblage plus rigide. <IMAGE>
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